



***Le texte français se trouve ci-dessous...***

**Please do not REPLY to this email. Contact us [here](#).**



Welcome to the August edition of our By-Town Heritage Club newsletter! As the summer continues, we hope you're staying cool (it has been hot!) and enjoying the sunshine (enough with the rain already!). This month, we're keeping with our laid-back summer theme and have just a few notices for you. We are always grateful to see members – both our regulars and, especially lately, so many new friends, at our lunches, events and gatherings. Happy August, and we look forward to seeing you soon!

## **Welcome new members...**



Please give a warm welcome to new members Mary Lynn Adair and Bertrand Moineau and returning members Wayne Cheeseman, Frank McCarthy, and Cal Ansty. *Welcome, welcome, welcome!*

## By-Town Chapter AGM

The September lunch will be our AGM. It will be held on Thursday, September 5 from 11:30 a.m. to 3:00 p.m. at [KS on the Keys](#).

The meal will be a pizza and salad buffet (with pop/coffee/tea included). The subsidized price for this buffet will be \$20 per member, cash collected at the door (please!), members will pay for their own drinks and your executive will be baking up a storm to provide home-baked treats for dessert! If you have dietary restrictions that prevent you from eating the buffet, please send a [note](#) and arrangements will be made to accommodate. Please register your attendance, ASAP, by [email](#).

Our yearly elections will be held, and the president and treasurer will provide reports and are working on two special presentations... A VP position and the Treasurer's position are up for re-election. If you are interested in either position please send an [email](#) for more information. It's also a great time to chat with any executive member about what we're doing right (or wrong!) and give any feedback/input you have about club activities. Please join us...

## Nominate a charity for club support

As part of our "People helping People" objective, your chapter will be supporting two worthy charities (over and above our support for the Canada Post Community Foundation) with donations of \$500 each, and we want your input. We invite you to nominate a charity that holds a special place in your heart. To nominate a charity, please [send us](#) the charity's name, their website, a brief description of their mission, and why it is meaningful to you, by August 23. Recipients will be announced at the AGM. Thank you for helping us make a positive impact!

## We had some fun!

Though our picnic was rained out, we had a great theatre outing in June and a FABULOUS golf tournament in July. A few pictures to share...











That's it for now... Our next newsletter will have information for the holiday events and the rest of the lunches for 2024. See you at the AGM!

*Your By-Town Heritage Club Executive*





Bienvenue à l'édition du mois d'août du bulletin du club Héritage By-Town! C'est encore l'été; nous espérons que vous vous portez bien au frais (oh, qu'il a fait chaud!) et que vous jouissez du soleil (c'est assez la pluie, là!). Ce mois-ci, nous poursuivons les thèmes oisifs et donc, n'avons que quelques notes à partager avec vous. Nous sommes toujours reconnaissants de voir nos membres - tant de réguliers, et spécialement dernièrement, tellement de nouveaux amis qui se joignent aux dîners, événements et rencontres. Joyeux mois d'août; nous espérons vous voir tous très bientôt!

## Bienvenue aux nouveaux membres...



Un chaleureux accueil aux nouveaux membres Mary Lynn Adair et Bertrand Moineau, ainsi qu'aux membres Wayne Cheeseman, Frank McCarthy et Cal Ansty qui reviennent. *C'est un réel plaisir de vous avoir parmi nous!*

## L'assemblée générale annuelle By-Town

Notre AGA se tiendra lors du dîner le mois prochain, soit le 5 septembre, de 11 h 30 à 15 h 00 au restaurant [KS on the Keys](#).

Le repas sera composé d'un buffet de pizzas et de salades (avec boissons gazeuses/café/thé inclus). Le coût commandité de ce buffet sera de 20 \$ du membre, en argent comptant payé à la porte (s'il vous plaît!). Les membres paieront leurs boissons, tandis que l'exécutif apportera des desserts faits maison en quantité industrielle! Si vous avez des restrictions alimentaires quant au buffet, svp nous en [aviser](#) afin qu'on puisse prendre des dispositions appropriées. Veuillez vous inscrire par [courriel](#) au plus tôt.

Notre élection annuelle aura lieu durant laquelle la présidente et la trésorière vous feront part de leurs rapports; aussi, elles sont en train de travailler sur deux présentations spéciales... Parmi l'équipe, une position de vice-président.e et la position de trésorier.ère sont ouvertes. Si vous êtes intéressé.e dans une ou l'autre des positions, svp nous envoyer un [courriel](#) pour plus de renseignements. Venez jaser avec l'exécutif au sujet de ce que nous faisons bien (ou mal!) et partager vos pensées et idées pertinentes aux activités du club. Soyez des nôtres...

## Nominer un organisme de bienfaisance

Dans le cadre de notre objectif " Les gens aident les gens ", votre chapitre soutiendra deux organismes de bienfaisance méritants (en plus de notre soutien à la Fondation Communautaire de Postes Canada) en leur donnant 500 \$ chacun. Nous vous invitons à nommer un organisme qui vous tient fort à cœur. D'ici le 23 août, [envoyez-nous](#) le nom de l'organisme, leur site web, une brève description de leur mission et pourquoi cet organisme vous est significatif. Les noms des gagnants seront annoncés lors de l'AGA. Un gros merci de votre contribution à l'impact positif que nous avons!

## Que du plaisir!

Quoique notre picnic soit tombé à l'eau, nous avons eu une excellente soirée de théâtre en juin et un tournoi de golf FABULEUX en juillet. Voici quelques photos...











C'est tout pour le moment... Notre prochain bulletin contiendra des détails concernant les événements des Fêtes et les autres dîners en 2024. On se voit à l'AGA!

*Votre équipe du club Héritage By-Town*

**PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES**

**NOTE: Dues are \$20.00 per year to renew.**

**If your membership has lapsed, the cost is \$35 to reactivate your membership.**

**PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers**

- Please send an email to [treasurer@bytownchapter.com](mailto:treasurer@bytownchapter.com) with the following details:
- The response to the security question linked to your e-transfer
- The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
- The amount of your e-transfer
- Your name and membership number

For tips on sending the email money transfer, see our [website](#).

**ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:**

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY PAYMENT
- Please send an email to [treasurer@bytownchapter.com](mailto:treasurer@bytownchapter.com) noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque
- Make cheque out to 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' and mail to:

CHRISTIANE TAILLEUR  
74 RUE MARLENE-GOYET  
GATINEAU QC J8P 6Z5

**INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET  
COTISATIONS**

**Note : Le coût de la cotisation est de 20 \$ par année.**

**Si votre adhésion au club est échu, le frais de renouvellement est de 35 \$.**

**MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)**

- Envoyez un courriel avec les détails suivants  
à [treasurer@bytownchapter.com](mailto:treasurer@bytownchapter.com) :

- la réponse à la question de sécurité liée au virement électronique
- la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
- le montant de votre virement électronique
- votre nom et numéro de membre

Pour obtenir des conseils sur le transfert électronique d'argent, consultez notre site web.

**MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :**

- VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N'ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES POSTDATÉS POUR TOUT PAIEMENT
- Envoyez un courriel à [treasurer@bytowndchapter.com](mailto:treasurer@bytowndchapter.com) en indiquant que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité
- Faites votre chèque libellé à 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' et le faire parvenir à :

CHRISTIANE TAILLEUR  
74 RUE MARLENE-GOYET  
GATINEAU QC J8P 6Z5



---

*Copyright © 2020 By-Town Heritage Club All rights reserved.*

**Our mailing address is:**  
HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)  
74 RUE MARLENE-GOYET  
GATINEAU QC J8P 6Z5



Want to change how you receive these emails?  
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).